
Protokół Nr XXXIV/2017
 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia  30 maja 2017 r.

 
Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XXXIV sesję Rady
Gminy  Barciany.  Powitała  Sekretarza  Gminy  –  Annę  Tereszko,  Skarbnika  Gminy  –  Iwonę
Bepirszcz   radcę  prawnego  –  Dariusza  Bączka,  pracownika  Referatu  GKiI  –  Ewelinę  Renc.
Powitała  następnie   zaproszonych gości:    Witolda  Bogdanowicza  Dyrektora  Zespołu  Szkół  w
Barcianach oraz Katarzynę Kaliszewską nauczycielkę Zespołu Szkół w Barcianach wraz z grupa
uczniów realizujących projekt Erasmus+ oraz Panią Edytę Olech nauczycielkę Zespołu Szkół w
Mołtajnach  reprezentującą   Annę  Smakosz,  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Mołtajnach  oraz  p.o.
kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Barcianach.  Dodała,  że  2  dyrektorów
usprawiedliwiło swoje nieobecności spowodowane pełnieniem obowiązków służbowych.  Powitała
następnie sołtysów, protokolantkę. Powitała członków Rady Gminy Barciany i na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum – 15 obecnych radnych. 
 
Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że kolejnym
punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  stwierdziła,  że  protokół
z XXXIII sesji z dnia 25  kwietnia br. był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytała, czy są
uwagi  do  treści  protokołu.  Uwag  nie  zgłoszono.  Zapytała  następnie,  kto  jest  za  przyjęciem
protokołu.  W głosowaniu  jawnym  za  przyjęciem  protokołu  z  poprzedniej  sesji  głosowało  15
radnych.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała,  że
zgodnie  z  §  25  ust.  3  Statutu  Gminy Barciany Radni  otrzymali  powiadomienie  o  sesji  wraz  
z materiałami 7 dni przed sesją.  Dodała,  że zgodnie z  § 31 Statutu Gminy można przedstawiać
wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  Stwierdziła, że na jej ręce wpłynął wniosek Sekretarz
Gminy działającej z upoważnienia Wójta Gminy o skreślenie z porządku obrad sesji punktu 9 -
projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie
skargi na uchwałę Nr XXVII/211/2016 Rady Gminy Barciany z dnia 20 grudnia 2016r. w sprawie
regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na terenie  Gminy Barciany.  Odczytała
następnie ten wniosek, po czym poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym wniosek został
przyjęty 15 głosami za. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-
Dyjas przedstawiła porządek obrad po dokonanych zmianach: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy.
4. Przedstawienie porządku obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
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5. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między 
sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy  Barciany na lata 2017-2031.
8.  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Barciany na 2017 rok.
9. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.
10.  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  Współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku
publicznego  i o wolontariacie za rok 2016.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
12. Wolne wnioski i informacje.
13. Wnioski mieszkańców.
14. Sprawy różne.
15. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  zanim
przejdzie  do  punktu  5  poprosi  o  zabranie  głosu  Panią  Katarzynę  Kaliszewską  w  raz  z  grupą
młodzieży o przedstawienie projektu Erasmus plus realizowanego w Zespole Szkół w Barcianach.

Nauczycielka  z  Zespołu  Szkół  w  Barcianach  -  Katarzyna  Kaliszewska  -  z  grupą  uczniów
przedstawiła  informację  o  programie  Erasmus  plus  w  formie  prezentacji  multimedialnej
(prezentacja stanowi załącznik do protokołu).
 
Ad  5. Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym punktem obrad jest  informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i
działaniach  między  sesjami.   Powiedziała,  że  Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  jest  nieobecny.
Obowiązki pana Wójta pełni Pani Anna Tereszko Sekretarz Gminy.   Poprosiła o przedstawienie
informacji Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza o wykonaniu
uchwał Rady.

W imieniu Wójta Gminy – Ryszarda Kozyry  informację o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy
i pracach w okresie międzysesyjnym przedstawiła Sekretarz Gminy – Anna Tereszko  (informacja
stanowi załącznik do protokołu ).

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za  złożoną
informację. 

Ad 6. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
interpelacji i zapytań Radnych.
   
Radny  Piotr  Drozd  zgłosił  interpelację  w  sprawie  wykoszenia  poboczy  dróg  gminnych,
powiatowych  i  wojewódzkich  znajdujących  się  na  terenie  całej  gminy  Barciany.  Zgłosił  także
potrzebę wykoszenia koryt rzek znajdujących się na terenie gminy Barciany.

Radny Roman Głód zgłosił interpelacje w sprawie:
 naprawy drogi Mołtajny – Barciany- na drodze z dnia na dzień jest coraz więcej dziur;
 powyginanych dwóch znaków drogowych jadąc od strony Mołtajn i od strony Asun;
 wykoszenia działek agencyjnych w Mołtajnach.

Wiceprzewodniczący Rady – Wiesław Gajdowski zabrał głos i złożył zapytanie, na jakim etapie jest
realizacja inwestycji planowanej w budżecie na 2017 rok, przebudowa ulicy Szkolnej, Młynowej,
Placu Wolności, Kościelnej i Mickiewicza.
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Radna  Jolanta  Koryga  zgłosiła  interpelację  dotycząca  drogi  powiatowej,  a  konkretnie,  odcinka
około 100 m, który nie był remontowany podczas inwestycji (od zakrętu do pałacu). Dodała, że on
zagraża bezpieczeństwu. Zgłosiła także potrzebę wykoszenia ścieżek rowerowych, w tej chwili, jak
zaznaczyła, jeździ się tam jak w tunelu i nie widać ścieżki.

Radny Grzegorz Całuch, zgłosił interpelacje w sprawie:

 wyrównania równiarką dwóch dróg gminnych w sołectwie Gęsiki drogi nr 125039N do 
Pana Zajki oraz Gęsiki- Główczyno

 wyrównanie równiarką drogi gminnej Sołectwa Gęsiki w stronę Suchawy

Wiceprzewodniczący Rady –Adam Robert Prokop zgłosił interpelacje w sprawie:
 remont drogi wojewódzkiej na odcinku Kotki- Aptynty ;
 remont drogi powiatowej Aptynty – Arklity - Święty Kamień;
 kontynuacje budowy chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Aptynty –  

finansowanie 50/50 z naszej strony.
      
Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad 7 - 8.  Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła  Panią
Skarbnik o omówienie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Barciany na lata 2017-2031 oraz zmian w budżecie gminy na 2017 rok.  

Skarbnik Gminy – Iwona Bepirszcz powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej
wynikają ze zmian w budżecie.  Przedstawiła zaistniałe zmiany:

1. W związku z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejsza się dochody w rozdziale
85215 § 2010 dodatki mieszkaniowe o kwotę 251 zł. 

2.  W  związku  z  decyzją  Wojewody  Warmińsko  –  Mazurskiego  zwiększa  się  dochody  na
wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe w rozdziale
80101 szkoły podstawowe o kwotę 42 485,00 zł, w rozdziale 80110 gimnazja o kwotę 14 917,00 zł,
w rozdziale 80150 Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod
pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych, gimnazjach, liceach ogólnokształcących,
liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach artystycznych o kwotę 1 819,88 zł. 

3. W związku z tym w Zespole Szkół w Barcianach zwiększa się plan wydatków 
- w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 10
544,56 zł, w § 4300 zakup usług pozostałych o kwotę 105,44 zł, 
- w rozdziale 80110 gimnazja w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 3 891,27 zł, w §
4300 zakup usług pozostałych o kwotę 38,91 zł, 
w Zespole Szkół w Drogoszach zwiększa się plan wydatków 
- w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 10
431,22 zł, w § 4300 zakup usług pozostałych o kwotę 104,31 zł, 
- w rozdziale 80110 gimnazja w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 4 151,08 zł, w §
4300 zakup usług pozostałych o kwotę 41,51 zł, 
-  w rozdziale  80150 Realizacja  zadań wymagających stosowania  specjalnej  organizacji  nauki  i
metod  pracy  dla  dzieci  i  młodzieży  w  szkołach  podstawowych,  gimnazjach,  liceach
ogólnokształcących, liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach artystycznych w
§ 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 495,00 zł, w § 4300 zakup usług pozostałych o
kwotę 4,94 zł, 
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w Zespole Szkół w Windzie zwiększa się plan wydatków 
- w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 11
265,79 zł, w § 4300 zakup usług pozostałych o kwotę 112,65 zł, 
- w rozdziale 80110 gimnazja w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 3 446,88 zł, w §
4300 zakup usług pozostałych o kwotę 34,46 zł, 
w Zespole Szkół w Mołtajnach zwiększa się plan wydatków 
- w rozdziale 80101 Szkoły podstawowe w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 9
822,81 zł, w § 4300 zakup usług pozostałych o kwotę 98,22 zł, 
- w rozdziale 80110 gimnazja w § 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 3 280,09 zł, w §
4300 zakup usług pozostałych o kwotę 32,80 zł, 
-  w rozdziale  80150 Realizacja  zadań wymagających stosowania  specjalnej  organizacji  nauki  i
metod  pracy  dla  dzieci  i  młodzieży  w  szkołach  podstawowych,  gimnazjach,  liceach
ogólnokształcących, liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach artystycznych w
§ 3260 Inne formy pomocy dla uczniów o kwotę 1306,88 zł, w § 4300 zakup usług pozostałych o
kwotę 13,06 zł, 
4.  Na wniosek  Gminnego  Ośrodka Pomocy Społecznej  w Barcianach  zwiększa  się  wydatki  w
rozdziale 85215 § 3110 dodatki mieszkaniowe o kwotę 246,00 zł oraz zakup usług pozostałych w
dodatkach mieszkaniowych o kwotę 5,00 zł, 
-w rozdziale ośrodki pomocy społecznej 85219 w § 4010 wynagrodzenie osobowe pracowników
zwiększa się wydatki o kwotę 3 190,00 zł, 
-  w rozdziale ośrodki pomocy społecznej  85219 w § 4040 dodatkowe wynagrodzenie osobowe
zmniejsza się wydatki o kwotę 8 094,00 zł, 
- w rozdziale usługi opiekuńcze 85228 w § 4040 dodatkowe wynagrodzenie osobowe zmniejsza się
wydatki o kwotę 209,00 zł, 
- w rozdziale 85214 § 310 zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze zwiększa się plan wydatków
o kwotę 5 000,00 zł, 
-  w  rozdziale  85502  świadczenia  rodzinne,  fundusz  alimentacyjny  w  §  4040  dodatkowe
wynagrodzenie osobowe zmniejsza się plan wydatków o kwotę 2 486,00 zł,  w § 4360 opłaty z
tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych zmniejsza się plan wydatków o kwotę 2 486,00 zł, 
- w rozdziale 85504 Wspieranie rodziny w § 4010 wynagrodzenie osobowe pracowników zmniejsza
się plan wydatków o kwotę 5 000,00 zł, w § 4040 dodatkowe wynagrodzenie osobowe zmniejsza
się plan o kwotę 294,00 zł, w § 4700 szkolenia pracowników zwiększa się plan wydatków o kwotę
250 zł, 
- w rozdziale 85508 § 4330 zakup usług przez jst od innych jst zwiększa się plan wydatków o kwotę
2 000,00 zł 
- w rozdziale 85510 § 4330 zakup usług przez jst od innych jst zwiększa się plan wydatków o kwotę
3 157,00 zł 
5.  Na  wniosek  Sołectwa  Mołtajny  zmniejsza  się  plan  wydatków w rozdziale  75075  promocja
jednostek  samorządu  terytorialnego  w  §  4300  zakup  usług  pozostałych  o  kwotę  1  900,00  zł,
zwiększa się plan wydatków w rozdziale 90015 oświetlenie ulic, placów i dróg w § 6050 wydatki
inwestycyjne o kwotę 1 900,00 zł, w rozdziale 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby §
4210  zakup  materiałów  i  wyposażenia  zmniejsza  się  plan  wydatków  o  kwotę  1  000,00  zł,  a
zwiększa się plan wydatków w § 4300 o kwotę 1 000,00 zł. 
6. Na wniosek Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Windzie w rozdziale 80101 szkoły podstawowe w §
4170 zwiększa się plan wydatków o kwotę 5 000 zł, w § 4300 zakup usług pozostałych zmniejsza
się plan o kwotę 5 000 zł. 
7. Na wniosek Pana Dyrektora Zespołu Szkół w Barcianach 
- w rozdziale 80101 szkoły podstawowe w § 4300 zakup usług pozostałych zmniejsza się plan
wydatków o kwotę 100,00 zł, w § 4580 pozostałe odsetki zwiększa się plan wydatków o kwotę
100,00 zł 
-  w rozdziale  80150 Realizacja  zadań wymagających stosowania  specjalnej  organizacji  nauki  i
metod  pracy  dla  dzieci  i  młodzieży  w  szkołach  podstawowych,  gimnazjach,  liceach
ogólnokształcących, liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach artystycznych o
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kwotę w § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1 000,00 zł,
w § 4300 zakup usług pozostałych zwiększa się plan wydatków o kwotę 1 000,00 zł. 
8. W Urzędzie Gminy : 
- w rozdziale 80113 dowożenie uczniów do szkół w § 4040 dodatkowe wynagrodzenie osobowe
zwiększa się plan wydatków o kwotę 1,00 zł,  w § 4010 wynagrodzenie osobowe pracowników
zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1,00 zł, w § 4440 odpisy na zakładowy fundusz świadczeń
socjalnych zwiększa się plan wydatków o kwotę 91,66 zł 
-  w  rozdziale  75011  urzędy  wojewódzkie  w  §  4440  odpisy  na  zakładowy fundusz  świadczeń
socjalnych zwiększa się plan wydatków o kwotę 91,73 zł 
-  w  rozdziale  75023  urzędy  gmin  w  §  odpisy  na  zakładowy  fundusz  świadczeń  socjalnych
zmniejsza się plan wydatków o kwotę 379,38 zł 
-  w rozdziale  60095  pozostała  działalność  w §  4440 odpisy na  zakładowy fundusz  świadczeń
socjalnych zwiększa się plan wydatków o kwotę 195,99 zł 
-  w rozdziale 70005 gospodarka gruntami i  nieruchomościami § 4300 zakup usług pozostałych
zwiększa się plan wydatków o kwotę 10 000,00 zł, 
- w rozdziale 75023 urzędy gmin § 4140 wpłaty na PEFRON zmniejsza się plan wydatków o kwotę
10 000,00 zł, 
- w rozdziale 01095 pozostała działalność § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększa się
plan wydatków o kwotę 10 000,00 zł, 
9.  Na wniosek Sołectwa Solkieniki  zmniejsza  się  plan  wydatków w rozdziale  92195 pozostała
działalność § 6050 wydatki inwestycyjne o kwotę 2 000,00 zł, a zwiększa się w rozdziale 75075
promocja jednostek samorządu terytorialnego § 4210 zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 1
000,00 zł § 4300 zakup usług pozostałych o 1 000,00 zł. 

10. Na wniosek Sołectwa Gęsiki zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 92109 domy i ośrodki
kultury, świetlice i kluby § 4210 zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 1 200,00 zł, a zwiększa
się w rozdziale 75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego § 4210 zakup materiałów i
wyposażenia o kwotę 200,00 zł § 4300 zakup usług pozostałych o 200,00 zł. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas   podziękowała  za
omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas
poprosiła o  przedstawienie wyników opiniowania  projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.   

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch - 6 obecnych członków komisji
pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  w sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2016-2031.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska  –  5
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  6 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt  uchwały w sprawie zmian w uchwale
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas   podziękowała  za
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji  i poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Gminy –
Wiesława Gajdowskiego o odczytanie treści projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  treść  projektu  uchwały  w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2017-2031.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas   podziękowała  za
odczytanie  projektu  uchwały,  po czym poddała  go pod głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 15
radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było
(uchwała stanowi załącznik do protokołu).
 
Następnie  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko – Dyjas   poprosiła  o
przedstawienie wyników opiniowania   projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na
2017 rok w obrębie poszczególnych Komisji.
     
Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch - 6 obecnych członków komisji
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  5
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy
na 2017 rok.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  6 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na 2017 rok.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas podziękowała
za przedstawienie opinii poszczególnych Komisji i  poprosiła Wiceprzewodniczący Rady Gminy-
Adama Prokopa o odczytanie treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017
rok.
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Adam Prokop odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2017 rok.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za odczytanie
projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie  gminy na 2017 rok,  po czym poddała go pod
głosowanie. W głosowaniu jawnym 15 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów
przeciw i wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).
 
Ad 9.    Przewodnicząca  Rady Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym  punktem porządku obrad  sesji  jest  projekt  uchwały w sprawie: pozbawienia  statusu
pomnika przyrody na terenie gminy Barciany. Poprosiła Panią Ewelinę Renc o omówienie projektu
uchwały.

Pracownica Referatu RGKiI – Eweline Renc - poinformowała, że pan Roman Romanowski  w dniu
20.03.2017r. złożył wniosek o zniesienie ochrony pomnika przyrody dla drzewa gatunku jesion i
drzewa gat. modrzew europejski rosnących na działce nr 25/7 obręb Drogosze. W dniu 07 lutego
2017r.  przeprowadzono  komisyjną  weryfikację  i  aktualizację  danych  dotyczących  pomników
przyrody występujących na terenie zabytkowego parku w Drogoszach. Komisja ustaliła, że drzewo
gat. jesion o obwodzie pnia 420 cm jest całkowicie obumarłe. Drzewo w silnym stopniu podlega
procesowi murszenia; karpa korzeniowa jest wyniesiona, korzenie częściowo znajdują sią na nad
ziemią. Pień drzewa jest silnie pochylony, a ciężka korona opiera się na koronach innych drzew. Na
pniu  stwierdzono rozległe  ubytki  kory.  Istnieje  bardzo  duże  prawdopodobieństwo wywrotu  lub
złomu.  Natomiast  drzewo  gat.  modrzew  europejski  o  obwodzie  pnia  420  cm prawdopodobnie
całkowicie  obumarło,  powaliło  się  na  ziemię  i  uległo  procesowi  rozkładu.  Zniesienie  ochrony
prawnej  drzew jest  niezbędne,  aby uzyskać  pozwolenia  na  usunięcie  ze  względu  na  jego  stan
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zdrowotny i zagrożenie, jakie może powodować.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie
projektu uchwały. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o przedstawienie
wyników opiniowania  projektu  uchwały  w sprawie:  pozbawienia  statusu  pomnika  przyrody na
terenie gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  7 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: pozbawienia statusu
pomnika przyrody na terenie gminy Barciany. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska  - 5
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie:  pozbawienia  statusu
pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch - 6 obecnych członków komisji
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: pozbawienia statusu pomnika przyrody na
terenie gminy Barciany.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas  podziękowała
za przedstawienie opinii poszczególnych Komisji i  poprosiła Wiceprzewodniczący Rady Gminy-
Wiesława Gajdowskiego  o  odczytanie  treści  projektu  uchwały  w sprawie:  pozbawienia  statusu
pomnika przyrody na terenie gminy Barciany.
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  projekt  uchwały  w sprawie:
uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za odczytanie
projektu uchwały w sprawie: uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników
przyrody   i   poddała  go  pod  glosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  15  radnych  głosowało  za
przyjęciem projektu  uchwały  głosów przeciw  i  wstrzymujących  się  nie  było  (uchwała  stanowi
załącznik do protokołu).

 
Ad  10.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym punktem obrad  jest  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu Współpracy z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o
działalności  pożytku publicznego   i  o wolontariacie za rok 2016. Poprosiła  Sekretarz Gminy –
Annę Tereszko o zabranie głosu.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko – omówiła sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3   ustawy z dnia 24
kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie za rok 2016 ( sprawozdanie
stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  skoro
jesteśmy przy  stowarzyszeniach  to  chciała  poinformować,  że  do  tut.  Urzędu  Gminy  wpłynęło
pismo, Pana Stanisława Tołwińskiego List otwarty z zaproszeniem na „SEJMIK” OBYWATELSKI
pod roboczym tyt. „WSPÓLNIE … DLA PRZYSZŁOŚCI” następnie odczytała ten list.
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Ad 11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas poprosiła Sekretarza Gminy
o udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

Sekretarz  Gminy – Anna Tereszko udzieliła odpowiedzi na interpelację radnego Piotra Drozda w
sprawie wykaszania poboczy dróg powiatowych i wojewódzkich. Poinformowała, że interpelacja
zostanie  przekazana  według  właściwości  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  i  Zarządu  Dróg
Wojewódzkich,  z  kolei  drogi  gminne  do  Zakładu  Utrzymania  Dróg,  Zieleni  i  Gospodarki
Mieszkaniowej  w Barcianach,  natomiast  interpelacja  dotycząca  wykoszenia  koryt  rzek  zostanie
przekazana do Zarządu Melioracji Urządzeń Wodnych w Mrągowie.

Następnie  Sekretarz  Gminy  –  Anna  Tereszko  odpowiedziała  na  interpelacje  radnego  Romana
Głóda.  Powiedziała, że interpelacja w sprawie naprawy nawierzchni drogi Mołtajny – Barciany
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych, znaki przydrożne również zostaną przekazane
do Zarządu Dróg Powiatowych, bo stoją na drodze powiatowej, natomiast interpelacja w sprawie
wykaszania działek agencyjnych zostanie przekazana do Agencji Nieruchomości Rolnej.

Sekretarz  Gminy  odpowiedziała  na  interpelację  radnego  Wiesława  Gajdowskiego  w  sprawie
zapytania,  na  jakim  etapie  jest  realizacja  inwestycji  dotycząca  przebudowy  ulicy  Szkolnej,
Młynowej,  Placu  Wolności,  Kościelnej,  Mickiewicza,  poinformowała,  że  jest  już  pełna
dokumentacja i pozwolenie i jest czas oczekiwania na ogłoszenie przez Wojewodę Warmińsko –
Mazurskiego naboru w ramach schetynówki, dodała, że  nie ma tu terminu, bo to nie jest sztywny
nabór, codziennie ta sprawa jest monitorowana.
  
Sekretarz  Gminy – Anna Tereszko udzieliła odpowiedzi na interpelację radnej Jolanty Koryga-
droga  na  odcinku  w stronę  pałacu  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  te  100m,  które  nie  zostało
zrobione również zostanie tam przekazane, jeżeli chodzi o wykoszenie ścieżek rowerowych to jest
tak, że inwestorem był marszałek województwa, ale wiadomo, że przy drodze wojewódzkiej jest to
Zarząd  Dróg  Wojewódzkich,  a  przy  drodze  powiatowej  Zarząd  Dróg  Powiatowych  zostanie
przekazana do obu jednostek.

Następnie  Sekretarz Gminy – Anna Tereszko odpowiedziała  na interpelacje  radnego Grzegorza
Całucha, wyrównanie drogi gminnej 1250 w stronę Pana Zajki Gęsiniec Wielki -to jest nowa droga,
zostanie przekazana interpelacja do kierownika Pawła Oracza do Zakładu Utrzymania Dróg, Zieleni
i Gospodarki Mieszkaniowej w Barcianach i dodała, że drogi gminne, o których mówił radny też
zostaną  przekazane  do  kierownika  Pawła  Oracza  do  Zakładu  Utrzymania  Dróg,  Zieleni  i
Gospodarki Mieszkaniowej w Barcianach.

Sekretarz  Gminy – Anna Tereszko udzieliła odpowiedzi na interpelację Wiceprzewodniczącego
Rady –Adama Roberta Prokopa w sprawie remontu drogi wojewódzkiej na odcinku Kotki- Aptynty
poinformowała, że zostanie przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie w sprawie
remontu drogi powiatowej Aptynty – Arklity – Św. Kamień zostanie przekazana do Zarządu Dróg
Powiatowych,  natomiast  interpelacja  w  sprawie  kontynuacji  budowy  chodnika  przy  drodze
powiatowej w miejscowości Aptynty to powiedziała, że dwa tygodnie temu zostało wysłane pismo
do Pana Starosty, żeby wypowiedział, się  co z inwestycjami 50/50, żadna odpowiedź nie nadeszła,
jak tylko gmina otrzyma, to powiadomi, jakie rozwiązania proponuje Pan Starosta.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas  poinformowała,  że
chciałaby zapoznać zebranych z pismem, jakie otrzymał zarówno Pan Wójt jak i jej osoba z racji
tego, że na ostatniej sesji 25 kwietnia skierowała zapytanie dotyczące drogi Winda – Kiemławki
Wielkie zapoznała z treścią tego pisma z dnia 17 maja z Zarządu Dróg Powiatowych. Poprosiła o
zwrócenie  uwagi  na  daty  26  marca  otrzymało  starostwo  z  podpisami  mieszkańców  70
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mieszkańców,  sołtysi  i  Radni.  Starosta  wysłała  je  do  odpowiednich  jednostek  organizacyjnych
starostwa i sprawa ucichła, natomiast tak czy inaczej, skończyło się to pozytywnie, ponieważ w
połowie maja ta droga, o którą walczyli mieszkańcy, została prowizorycznie naprawiona. W tym
miejscu zwróciła się z prośbą, żeby interpelacje, które są zgłaszane na sesji niezwłocznie trafiały do
adresatów. Dodała, że często jest tak, że na interpelacje, które trafiają do jednostek gminnych, radni
otrzymują  odpowiedzi  z  informacją,  że  droga/drogi  zostanie  wyremontowana  zgodnie  z
harmonogramem. Niestety brak w tej informacji  szczegółów, tj daty wykonania zadania. Uważa, że
interpelacje  na  terenie  gminy  powinny  być  bardziej  monitorowane,  jaki  jest  stan  realizacji
interpelacji.  Przy tej  okazji  poinformowała,  że Pan Wójt dostał  odpowiedź w sprawie usunięcia
korzenia drzewa w miejscowości Silginy oraz tamy bobrów ograniczających przepływ wody na
rzekach Liwna, Zalka, Ruda, Guber, Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Olsztynie Oddział w
Mrągowie  informuje,  że  ww.  rzeki  zostały  oczyszczone  i  udrożnione,  a  pozostałe  prace
konserwacyjne w tym miedzy innymi usunięcie tam bobrowych, zostaną wykonane w okresie  od 1
sierpnia  –  19  listopada  2017r.   termin  rozbiórki  tam  został  wyznaczony  przez  Regionalnego
Dyrektora Ochrony Środowiska w Olsztynie to są sprawy, które zgłaszał radny Piotr Drozd.

Radny Piotr Drozd- powiedział, że to jest tak, że są one częściowo rozebrane, dopiero po pracach
polowych zostaną w całości, ale to będzie za późno. Będzie to jednak argument w kwestii,  kiedy
rolnicy będą walczyć o odszkodowania. Dodał, że zgłosił w 2015 r. że od 2014 r. zalega duży pień
w rzece, ten pień zalegał w 2015 r. i nie został usunięty i zalega do dziś.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za udzielone
odpowiedzi na interpelacje.  

Ad  12. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym punktem obrad są wolne wnioski i informacje

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  w  pierwszej
kolejności poprosiła o złożenie informacji Panią Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Jolanta Koryga odczytała informacje w sprawie zarzutów,
które znalazły się w skardze rodziców przy Zespole Szkół w Windzie. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że chciałaby
powrócić  do  sprawy  Starosty,  otóż  radny  Piotr  Drozd  skierował  do  Pana  Starosty  Ryszarda
Niedziółki pismo w sprawie budżetu powiatu kętrzyńskiego 2017,  które pozwoli sobie przeczytać i
również  zapoznać  z  odpowiedzią  na  to  pismo  wystosowaną  przez  Wicestarostę  Michała
Krasińskiego.

Radny – Piotr Drozd – powiedział, że wkrótce odpowie Panu Staroście,  dzisiaj stwierdził tylko tak,
że musiał napisać to pismo. Nadmienił, że jego pismo poszło do Kancelarii Rady Ministrów, do
Wojewody i dziwi się, dlaczego Pan Wicestarosta nie przesłał swojego pisma do Kancelarii Rady
Ministrów i do Wojewody. Dodał, że wypowiadał się w imieniu lokalnej społeczności i jeżeli będzie
powołany  komisarz,  to  będą  realizowane  sprawy bieżące.  Powiedział,  że  to  niemal  półroczne
opóźnienie dla inwestycji w powiecie, a szczególnie dróg. Zadał pytanie, „kiedy my porobimy te
wszystkie drogi, mamy tych dróg multum”. 

Wiceprzewodniczący Rady- Wiesław Gajdowski – powiedział, że należy wesprzeć naszego radnego
Piotra Drozda w tej batalii w sprawie poprawy infrastruktury drogowej. I jak ktoś informuje Zarząd
Powiatu, że jest to priorytet, to chyba rozumie znaczenie tego słowa, że basen czy przebudowa ulicy
w Kętrzynie może poczekać. Pan Piotr Drozd przedstawiał radnym sytuację jednego z rolników,
któremu roztopy na drodze nie pozwoliły odebrać mleka z jego produkcji i przez co ograniczyły
środki na utrzymanie rodziny i utrzymania gospodarstwa. Najwidoczniej Zarząd Powiatu tego nie
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rozumie, że trzeba wyjść z pomocą mieszkańcom powiatu. Następnie zwrócił się  do radnego Piotra
Drozda, iż jeżeli spotka się z Panem Starostą czy z Wicestarostą, prosi o odesłanie ich do strategii
rozwoju naszej gminy i niech oni sobie przeczytają, że ta gmina w powiecie istnieje, do tego jest to
największa  gmina  o  największym  procentowym  wskaźniku  dróg  utwardzonych  w  powiecie.
Podkreślił, że widocznie Zarząd tego nie wie i należy mu o tym przypomnieć, że priorytetem przy
utwardzaniu dróg to i naprawie dróg jest gmina Barciany. Dodał, że na terenie naszej gminy jest
największa  w powiecie  produkcja  płodów rolnych,  tu  są  największe  pieniądze,  tutaj  musi  być
rozbudowana  i  poprawiona  infrastruktura,  bo  rolnicy  muszą  dostarczyć  płody  rolne  do
producentów.  

Radny – Piotr Drozd – podziękował za wsparcie i dodał, że był wcześniej przed wysłaniem tego
pisma na rozmowie u starosty i to nie jest tak, że on sobie od razu pismo wysłał, uważa, że zawsze
trzeba  negocjować  podchodzić  do  tego  z  innej  strony.  Powiedział,  że  Pana  Starostę  w  trakcie
spotkania  bardziej  interesowały  ściany  i  sufit  w  jego  gabinecie  niż  rozmowa  z  nim,  dlatego
wykonał  taki  krok,  że  posłał  to  pismo  i  dał  do  wiadomości  do  Wojewody i  Kancelarii  Rady
Ministrów. Nadmienił,  iż w minionym tygodniu był  objazd mostów przez Starostwo na terenie
gminy, był Pan Dyrektor Marcin Kołtonowski , Pan Artur Andrzejewski z zarządzania kryzysowego
Panowie  Kierownik  Paweł  Oracz  i  Sylwester  Wrona  i  co  się  okazało..  Obejrzeli  te  mosty  i
stwierdzili, że ich stan jest dobry, ale wymaga jedynie poprawek, ale to są kosmetyczne sprawy
koszt około 20-30 tyś, to w  takim razie Radny Piotr Drozd poprosił o zrobienie poprawek, to w
odpowiedzi usłyszał, że nie ma na ten cel pieniędzy. Dodał, że zmniejsza się w wyporność tych
mostów 8-10 ton. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powróciła  do tego pisma,
które otrzymał Pan Piotr Drozd od Wicestarosty, a Rada Gminy do wiadomości. Arogancka w treści
wymowa tego pisma jest bardzo jednoznaczna i z tego faktu wynika, że nadawcy zabrakło odwagi ,
aby  pismo  tej  treści  skierować  do  wiadomości  Kancelarii  Rady  Ministrów  czy   Wojewody.  
Następnie  przeszła  do  kolejnej  sprawy –  poinformowała,  że  do  Urzędu  Gminy  w  Barcianach
wpłynęło  na  jej  ręce  do  wiadomości  rady  pismo  od  spółki  Barten  z  siedzibą  w  Białymstoku
dotyczące  gazyfikacji  gmin  i  miast  gazem  ziemnym  zwanym  LNG.  Jeżeli  będzie  ktoś
zainteresowany tematem do prosi, aby się zgłosił do biura rady to będzie udostępnione każdemu
zainteresowanemu. 
Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.

Ad 13. Wnioski mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o  zgłaszanie
wniosków mieszkańców.   

Witold Bogdanowicz – powiedział, że jako mieszkaniec Skandawy chciał parę słów powiedzieć,
kontynuując  rozważania  drogowe,  otrzymał  takie  pismo  dotyczącące  poboczy   miedzy
Frączkowem, a Skandawą, w piśmie było napisane,  że nastąpi to w takiej  kolejności.  Najpierw
Powiat musi  poprawić grunty, samą powierzchnię asfaltową, później znaki pionowe i poziome i
jeżeli  starczy środków, to  wytnie  krzaki.  To było w marcu,  dzisiaj  jest  maj.  Dodał,  że  aby się
wyminąć, należy zatrzymać samochód. Sprawa nie została załatwiona. Apeluje, jako mieszkaniec o
przesłanie tej sprawy ponownie, z tym, że teraz dodałby skrzyżowanie Kotki, boi się, że może dojść
do tragedii  ze względu na ograniczoną widoczność.  Wnioskuje,  aby wyciąć to  siłami gminy,  a
rachunek wystawić powiatowi za tę usługę,  gdyż bezpieczeństwo jest ważniejsze niż pieniądze.
Nawiązał  do interpelacji  Pana Prokopa w sprawie drogi na Aptyny,   po której  też się  porusza.
Zazwyczaj rajd rowerowy był takim świętem, że było wszystko wycięte, drogi były poprawiane, w
tym roku powiat zignorował nawet własne zasady. 
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Radny Grzegorz Całuch – poinformował, że co do wycinki drogi Kotki- Silginy Spółka wygrała
przetarg, ale zlecenie to jest wskazane dopiero w ostatnim terminie- październik – listopad, a w
pierwszej kolejności Spółka ma wykaszać drogi, które wskazuje Powiat, tj Nakomiady, Św Lipka,
Srokowo, właśnie wykonali  drogę Drogosze – Garbno i  zarząd ich przekierował,  aby wykonali
drogę Ryn – Kętrzyn następnie Św. Lipka.

Wiceprzewodniczący Rady- Wiesław Gajdowski powiedział, że ta droga Kotki - Silginy łączy się z
wojewódzką  i powinna być w pierwszej kolejności.

Witold Bogdanowicz – powiedział, ze prosi, aby ten termin zmienić.

Wiceprzewodniczący  Rady-  Wiesław  Gajdowski  powiedział,  że  ostatnio  uczestniczyliśmy  w
planowaniu mapy zagrożeń i proponuje wejść na stronę mapy zagrożeń i każde jedno skrzyżowanie,
gdzie  jest   zarośnięte  i  jest  słaba  widoczność,  zarośnięte  pobocze  stwarza  zagrożenie  w ruchu
drogowym, proponuje więc zaznaczyć te miejsca. To spowoduje, że osoba siedząca w Komendzie
Powiatowej w Kętrzynie musi podjąć stosowne czynności.

Sołtys  sołectwa  Skandawa  –  Krzysztof  Sobieski  zapytał  panią  sekretarz,  na  jakim  etapie  jest
budowa kanalizacji w Skanawie.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko – powiedziała, że nie może odpowiedzieć, bo nie jest przygotowana na
odpowiedź, ale odpowie w ciągu 7 dni.

Wniosków mieszkańców nie zgłoszono.

Ad 14. Sprawy różne.

Radny Zbigniew Stanicki- powiedział,  że pojawiają się zdarzenia co roku w tym samym czasie
wiosna- lato, na terenie gminy Reszel już wypłynęły takie zdarzenia, pokrzywdzeni informują, że są
to osoby  narodowości romskiej dokonują  kradzieży pieniędzy u starszych ludzi. Dodał, że jeżeli
ktoś  mieszka  w  sąsiedztwie  z  takimi  osobami,  prosi,  aby  zwrócić  uwagę,  jakie  pojazdy  się
pojawiają, ewentualnie spisać numer rejestracyjne, to ułatwi jemu i jego kolegom dotarcie do tych
sprawców.

Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedział,  że  8 radnych
uczestniczyło w nadaniu imienia Szkole Podstawowej w Mołtajnach, uroczystości bardzo pięknej,
bardzo szczytnej, na której był biskup i zaproszeni goście i dodała, że życzą szkole nauczycielom i
uczniom wytrwałości  w  tym celu,  jaki  sobie  postawili  i  ma  nadzieję  że  wszelkie  zamierzenia
związane z nadaniem bardzo honorowym będą realizowane.

Nauczycielka w Zespole Szkół w Mołtajnach – Edyta Olech – powiedziała,  że w imieniu Pani
Dyrektor i całej  społeczności szkolnej wyraża wielką wdzięczność za obecności Pani Sekretarz,
Pani Przewodniczącej i Radnych oraz wszystkich zaproszonych gości. Dodała, że to dzięki nim ta
uroczystość  miała  taka  piękną  oprawę  i  uświetnili  ją  swoja  obecnością,  podziękowała  również
lokalnej prasie i Telewizji Mazurskiej.

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.

Ad 15. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z wyczerpaniem
porządku obrad  XXXIII  sesji  Rady Gminy,  zamknęła  jej  posiedzenie  o godz.  14.42,  dziękując
wszystkim za udział.

         
        Przewodnicząca Rady Gminy
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    Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant:
Izabela Kalista
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